
Protokół Nr 31/2020 

z posiedzenia Komisji Oświaty, Zdrowia i Sportu 

z dnia 22 września 2020 roku 

Obecni na posiedzeniu: 

1. Ebekozien Aneta – przewodnicząca komisji 

2. Wojciechowska Agnieszka – zastępca przewodniczącej komisji 

3. Frontczak Renata – członek komisji 

Spoza komisji w posiedzeniu udział wzięli: 

1. Filipiak Marcin – Wójt Gminy Dąbrowa Biskupia 

2. Posadzy Wiesława – Przewodnicząca Rady Gminy Dąbrowa Biskupia 

3. Marcin Ratajczak – Komendant Powiatowy Komendy Powiatowej Policji w Inowrocławiu 

4. Iwona Chróścicka – Policjant dzielnicowa 

5. Pomianowski Grzegorz – Dyrektor Samorządowej Administracji Placówek Oświatowych w 

Dąbrowie Biskupiej 

6. Katarzyna Pawłowska – Stanowisko samodzielne, Inspektor ds. pozyskiwania środków 

zewnętrznych i współpracy z organizacjami pozarządowymi 

7. Kilimiak Urszula – Inspektor ds. obsługi sekretariatu 

Porządek posiedzenia: 

1. Stwierdzenie quorum i otwarcie posiedzenia. 

2. Wyniki egzaminu ośmioklasisty, dalsze losy absolwentów. Informacja dyrektorów szkół. 

Podsumowanie z działalności sportowej w placówkach oświatowych. 

3. Przygotowanie placówek szkolnych do rozpoczęcia nowego roku szkolnego 2020/2021, 

zapoznanie się z zakresem prac remontowo-budowlanych przeprowadzonych w szkołach, 

poziom bezpieczeństwa w placówkach szkolnych, ilość oddziałów, ilość dzieci w oddziałach, 

kadra. 

4. Spotkanie z dzielnicowym: bezpieczeństwo publiczne, działania profilaktyczne na terenie gminy, 

wykroczenia nieletnich, współpraca z sołtysami, zadania i obowiązki wynikające z 

występowaniem wirusa Covid 19 w okresie do sierpnia 2020r.  

5. Koszty poniesione  w związku z koronawirusem przez Urząd Gminy i placówki oświatowe. 

Zakres wsparcia zewnętrznego ze strony Wojewody na działalność profilaktyczną i celową. 

6. Zakończenie. 

Ad 1. Stwierdzenie quorum i otwarcie posiedzenia. 



Po stwierdzeniu quorum Przewodnicząca Komisji otworzyła o godz. 10.00 posiedzenie witając 

członków komisji, zaproszonych gości, Wójta Gminy  oraz pracowników  Urzędu Gminy. 

Lista obecności w załączeniu do protokołu. 

Ad 4. Na posiedzenie komisji przybył zaproszony Komendant Powiatowy Komendy Powiatowej 

Policji w Inowrocławiu Pan Marcin Ratajczak oraz w zastępstwie dzielnicowego Pani Iwona 

Chróścicka - dzielnicowa. 

Przedstawiciele Policji przedłożyli materiał dotyczący bezpieczeństwa publicznego, działań 

profilaktycznych na terenie gminy, wykroczeń nieletnich, współpracy z sołtysami oraz obowiązków 

wynikających z występowaniem Covid19. 

Pan Marcin Ratajczak – Zawsze sobie porównuję Państwa gminę z gminą Rojewo, i jeśli chodzi o 

zdarzenia typu włamania, kradzieże itp. To zdecydowanie więcej ich jest na terenie gminy Rojewo, 

także tutaj duży plus dla Państwa. 

W porównaniu z poprzednimi latami sytuacja na terenie Państwa gminy można powiedzieć, że jest 

ustabilizowana. 

Brak wykroczeń z udziałem nieletnich. 

Jest coś takiego jak krajowa mapa zagrożeń, gdzie można zgłosić oczywiście anonimowo wszelkiego 

typu zdarzenia, wówczas nasi funkcjonariusze maja obowiązek  to sprawdzić w ciągu 5 dni. 

Radna Wiesława Posadzy – W Pieraniu mamy nowy kompleks sportowy i od jakiegoś czasu 

widoczne są na nim elementy dewastacji. Głównie robi się tam głośno między godziną 20 – 21. 

Pan Marcin Ratajczak - Jak już wcześniej wspomniałem jest coś takiego jak krajowa mapa zagrożeń, 

gdzie można zgłosić oczywiście anonimowo wszelkiego typu zdarzenia, wówczas nasi 

funkcjonariusze mają obowiązek  to sprawdzić w ciągu 5 dni. 

Radna Aneta Ebekozien –Czy mieliście Państwo sygnały, że ta krajowa mapa zagrożeń nie zawsze 

jest aktywna ? Czy z telefonu też można to zgłosić ? 

Pan Marcin Ratajczak – Mapa jest dostępna praktycznie z każdego urządzenia z laptopa, telefonu, 

komputera stacjonarnego chyba ,że ktoś ma telefon starszej generacji to mogą być problemy. 

Radna Aneta Ebekozien – Czy można ukarać kogoś za zbyt głośny tłumik ? 

Pan Marcin Ratajczak – Jazda z głośnym tłumikiem może skutkować tym , iż takiemu kierowcy 

zatrzymuje  się dowód rejestracyjny , kieruje na  ponowne badanie diagnostyczne i dostosowanie 

pojazdu do obowiązujących norm. 

Radna Agnieszka Wojciechowska – Czy dzieci mogą jeździć kładami, oni jeżdżą i trąbią ? 

Pan Marcin Ratajczak – To wszystko zależy od tego czy pojazd jest zarejestrowany jako samochód 

czy jako motor, to zależy od pojemności silnika. Jeżeli jest to pojazd, który ma pojemność powyżej 

50 cm³ to taka osoba musi mieć uprawnienia. 

Radna Aneta Ebekozien – Czy jest coś takiego jak pogadanki w szkołach ? Czy możemy zwrócić się o 

ulotki, które rozpropagowane będą w szkołach żeby nie zaprzestać tych akcji informacyjnych ? 



Pan Marcin Ratajczak – Obecnie ze względu na COVID 19 , nie ma. Jeśli szkoła wystąpi z pismem to 

my nie widzimy problemu żeby takie ulotki dostarczyć do szkół, tylko oczywiście z pewnym 

wyprzedzeniem prosimy, koleżanki nasze zakładają maseczki i jedziemy do poszczególnych szkół. 

Radna Aneta Ebekozien – Czy w naszej gminie mamy osoby na kwarantannie ? 

Pani Iwona Chróścicka – Tak, pod 11 adresami są osoby na kwarantannie, które codziennie są 

sprawdzane przez funkcjonariuszy. 

Radna Wiesława Posadzy – Czy przewidziana jest akcja z odblaskami ? 

Pan Marcin Ratajczak – W porównaniu z ubiegłym rokiem mamy budżet mniejszy o 2/3, nie wiem 

ile byście tego potrzebowali, wówczas można by było połączyć z pogadankami w szkołach. 

Radna Ebekozien Aneta – Czy Policja organizuje jakieś konkursy dla dzieci ? Dzieci naprawdę 

potrafią fajne prace wykonać, potem są za to nagrody. 

Pan Marcin Ratajczak – Należy śledzić naszą stronę internetową, jeżeli na ten moment nie ma, to z 

pewnością wkrótce coś się ukaże. 

Nie było więcej pytań do przedstawicieli Policji. 

Materiał stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Ad 2. i Ad 3. Komisja zapoznała się z materiałem dotyczącym wyników egzaminu ośmioklasisty, 

dalszymi losami absolwentów. 

Nie było pytań do przedstawionego materiału. 

Materiał stanowią załączniki do niniejszego protokołu. 

Ad 5. Koszty poniesione  w związku z koronawirusem przez Urząd Gminy i placówki oświatowe oraz 

zakres wsparcia zewnętrznego ze strony Wojewody Kujawsko-Pomorskiego na działalność 

profilaktyczną i celową przedstawiła komisji Pani Katarzyna Pawłowska – inspektor ds. pozyskiwania 

środków zewnętrznych i współpracy z organizacjami pozarządowymi. 

Nie było pytań do przedstawionego materiału. 

Materiał stanowi  załącznik do niniejszego protokołu. 

Ad 6. Zakończenie. 

Po wyczerpaniu wszystkich punktów porządku Przewodnicząca Komisji , radna Pani Ebekozien 

Aneta podziękowała wszystkim za przybycie i zamknęła posiedzenie. 

Dąbrowa Biskupia, dnia 22 września 2020 r., godz. 13.00. 

Protokołowała:   Prowadzący posiedzenie 

Urszula Kilimiak   Aneta Ebekozien 


